
          Svaz chovatelů českého teplokrevníka z.s. (SCHČT)
IČ 60161370

Zápis z jednání předsednictva a garantů jednotlivých oblastí Svazu chovatelů českého
teplokrevníka, z.s.

Místo jednání předsednictva: Praha

Datum a čas jednání: 26. 6. 2017, od 15,00 hodin

Přítomni (viz prezenční listina): 

 předsednictvo –  JUDr.  Ing.  Jaroslav  Staněk,  CSc.,  Ing.  Jaroslav  Malý,  Ing.  Jana
Kreidlová, Jan Chýle, Ing. Rostislav Zich;

 omluveni – dr. Lysák, K. Růžička, J. Kincl, Z. Hrnčíř

 garanti oblastí – Ing. Otakar Vondrouš, Luboš Kozák;

 kontrolní komise – JUDr. Čeněk Šrubař, Václav Bohdaský;

 tajemnice - Ing. Markéta Nováková

 hosté - ing. Motyginová

Program:

1. Zpráva o jednání s některými členy předsednictva

2. Zpráva o stavu právních záležitostí v SCHČT

3. Plán práce předsednictva na 2. pol. 2017

4. Zajištění podkladů pro ročenku 2017

5. Různé

Zahájení:  JUDr. Staněk přivítal přítomné a poděkoval Ing. Zichovi za dosavadní činnost ve
vedení předsednictva. Byla schválena zapisovatelka Ing. Nováková a ověřovatelka zápisu Ing.
Kreidlová.

1) Zpráva o jednání s některými členy předsednictva

JUDr. Staněk informoval o tom, že zaslal třem členům předsednictva (K. Růžičkovi, J. Kinclovi
a  MVDr.  Lysákovi)  výzvu  k aktivnímu  zapojení  se  do  práce  předsednictva.  Byly  přečteny
odpovědi výše uvedených členů předsednictva, ze kterých nevyplývá jejich zájem o zapojení
se do této činnosti. Předsednictvo tuto informaci bere na vědomí.
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2) Zpráva o stavu právních záležitostí v SCHČT
JUDr. Staněk informoval:
- o situaci spojené se zápisem do spolkového rejstříku,
-  o  nevyplácení  mzdy  Ing.  Novákové  z důvodu  blokování  účtu  SCHČT  bývalým
předsednictvem,
- o schůzce s M. Perníčkem při KMK Ptýrov,
- o sjednané schůzce na MZe s náměstkem Ing. Šírem,  
- o jednání s pí. Pavelkovou ohledně jejího zapojení v SCHČT.

3) Plán práce předsednictva na 2. pololetí roku 2017
JUDr.  Staněk předložil  ke  schválení  plán práce předsednictva  na 2.  pol.  2017.  Návrh  byl
schválen.
Předsednictvo odsouhlasilo, že vzhledem k tomu, že sezona chovatelských akcí je v běhu,
jeho preferencí je snaha o to, aby spory o vedení svazu neohrozily tyto akce, a nepoškodily
tak chovatele.

4) Zajištění podkladů pro ročenku 2017
Byly rozděleny úkoly při zajišťování podkladů pro ročenku 2017:
ing. Malý – počty koní, výsledky připouštění, počty narozených hříbat, vytížení plemeníků
J. Chýle – KMK, šampionáty
Ing. Vondrouš – výsledky svazových hřebců, přehlídky klisen, výběry hřebců, jejich testace,
testační odchovny
L. Kozák – ZZV tříletých klisen
Ing. Kreidlová – dotace
Z. Hrnčíř – testační odchovny

5) Různé:
JUDr.  Staněk  předložil  návrh  na  rozdělení  oblastí  odpovědnosti  jednotlivých  členů
předsednictva. Návrh byl schválen s tím, že ing. Kreidlová bude mít i kompetence ve vedení
webových stránek.

 diskuse ohledně stížnosti M. Šťastné na průběh ZZV hřebečků v TO Písek – závěr: tyto
zkoušky neproběhly dle ŠP a zkušebního řádu – bude informován ředitel ZH Písek,
Ing. Kratochvíle

 námět Ing. Vondrouše na projednání rozhodčí komisí – nebyl vpuštěn do areálu ŠCHK
Měník u příležitosti ZZV hřebečků v TO ČT dne 19. 5. 2017 – závěr: bude kontaktován
ŠCHK Kubišta, s.r.o. se žádostí o jejich vyjádření

 ing.  Motyginovou byla podána zpráva o článku pí.  Bouškové ohledně informování
veřejnosti  časopisem Jezdectví o dění v SCHČT, se žádostí  o zpracování  vyjádření k
tomuto článku za předsednictvo. Vypracuje JUDr. Staněk.

Zapsala: Ing.Nováková

Ověřila: Ing.Kreidlová
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